



Introduction

Dr Chris Skedgel

Visiting Scientist



Dr Chris Skedgel has over 25 years of applied health economics experience in consulting and academia. His interests centre on the use of health economics to maximise the societal value of scarce healthcare resources, including economic modelling of value-for-money, and stated preference methods to understand patient and public values. He has more than 60 peer-reviewed publications on topics including cost-effectiveness evaluations, stated preference studies, methodological contributions, issue commentaries, and invited editorials.

Chris is a Director with the [Office of Health Economics](#), a health economics consultancy and Independent Research Organisation in London UK, and is an Honorary Research Fellow with the [Health Economics Group at the University of East Anglia](#), UK. He currently sits on the editorial board of *Pharmacoeconomics*. He has a PhD in Health Economics & Decision Science from The University of Sheffield and a Master's degree in Development Economics from Dalhousie University, Canada.

His recent work includes a study of [the relative importance of different aspects of end-of-life care](#), and commentaries on understanding [the value of fertility treatments](#) and [modelling spillover effects on informal carers in HTA](#) ("the Carer QALY Trap").



Vorstellung

Dr. Chris Skedgel

Visiting Scientist

Dr. Chris Skedgel verfügt über mehr als 25 Jahre Erfahrung als Berater und Researcher in der angewandten Gesundheitsökonomie. Seine Interessen konzentrieren sich auf den Einsatz der Gesundheitsökonomie zur Maximierung des gesellschaftlichen Werts knapper Gesundheitsressourcen, einschließlich der ökonomischen Modellierung des Kosten-Nutzen-Verhältnisses und der Präferenzmethoden um ein Verständnis für den Nutzen für Patient:innen und die Öffentlichkeit zu gewinnen. Er hat mehr als 60 peer-reviewed Publikationen zu Themen wie Kosten-Wirksamkeits-Bewertungen, Präferenzstudien, methodische Beiträge, Kommentare und Leitartikel verfasst.

Chris ist Direktor des [Office of Health Economics](#) (OHE), eines gesundheitsökonomischen Beratungsunternehmens und unabhängigen Forschungsinstituts in London, Vereinigtes Königreich, und ehrenamtlicher Forschungsbeauftragter der [Health Economics Group an der University of East Anglia](#), Vereinigtes Königreich. Derzeit ist er Mitglied des Redaktionsausschusses der Zeitschrift *Pharmacoeconomics*. Er hat einen Dokortitel in Gesundheitsökonomie und Entscheidungswissenschaften von der Universität Sheffield und einen Master in Entwicklungsökonomie von der Dalhousie University, Kanada.

Zu seinen jüngsten Arbeiten gehören eine Studie über die [relative Bedeutung verschiedener Aspekte der Pflege am Lebensende](#) sowie Kommentare zum Verständnis des [Wertes von Fruchtbarkeitsbehandlungen](#) und zur [Modellierung von Spillover-Effekten auf informelle Pflegepersonen im Rahmen von HTA](#) („die QALY-Falle für Pflegepersonen“).